
—En aquests anys del seu manament el Sta. Eulalia ha estât jugant en el grup 
de Zona Regional on predominaven els equips de la Plana de Vie i el Ripollès. De 
quina manera ho valora el Sr. Cladellas? 

—Era favorable perqué molts equips pensaven com nosaltres: donava gust 
anar a jugar a aquests camps. No com ais camps de barriada. Aixó compensava 
haver de fer desplaçaments llargs. A partir d'ara el més lluny será Torelló, perqué 
s'han afegit equips de la nostra comarca. 

—Segurament, l'equip que majors alegries ha donat aquest anys ais afecclo-
nats i a la Junta ha estât l'infantil... 

—Sí, sí, segur. En Rafa ha aconseguit un equip molt compensât. Fruit de tres 
o quatre anys de trebal!; a part d'alguns jugadors nous. 

Ha lograt un equip de nois amb un gran companyerisme, fins i tot amb els pares. 
Espero que, l'any que ve, aquests mateixos nois puguin augmentar els éxits d'a-
quest any. 

Per exemple, el porter era un noi que mai no havia jugat de porter, i ho ha 
fet molt bé. Inclus el Barça s'ha interessat en ell. M'agradaria també que els ger-
mans Pozanco, ja que s'han format aquí, continuïn pensant en el Santa Eulalia, ja 
que aquí poden aprendre el mateix que en equips del voltant. 

—La resta dels equips han tingut una actuado regular... 
—Sí. Al juvenil se li han près alguns jugadors pel primer. Malgrat tot s'ha 

quedat en una posició mitjana. L'aleví, que en principi va tenir problèmes per man-
ca de nois i que en alguns moments va estar en Hoc de descens, amb la reacció 
deis úl t ims partits ha aconseguit mantenir la categoría. A l 'equip benjamí és d'a-
grair la coNaboració del Sr. Caparros, que per motius de feina no va poder conti-
nuar la tasca que s'havia proposât. Cree que va ser molt posítiu. 

—Pariem del planter de jugadors. Ouants jugadors mou el club? Aquests ju-
gadors són del poblé, de fora... 

—A part de sis jugadors del primer equip i tres de l ' infanti l que porta en Rafa, 
la resta són d'aquí, o viuen aquí. A nivell de tots eis equips, el club té unes 105 
fitxes. 

—En aquesta etapa l'Ajuntament ha ajudat el Club. De quina manera? 
—Ha ajudat com sempre: manteniment del camp i la Hum, pagava en Cinto 

Claramunt. I cada any ens donava una petita subvenció per a pagar I'entrenador 
deis equips base. 

-Potser un aspecte negatiu i força lamentable és la poca assistèncìa de pu-
blic ais partits... 

—Aixó és general, no solament a Sta. Eulalia. És el problema de tots els clubs. 
És molt difíci l solucionar-ho, ja que el fútbol ja és conegut I no cal promocionar-
lo perqué els afeccionats ja el coneixen. Una causa és que la gent té altres pos-
sibi l i tats, a part del fútbol. 

—Pel que fa al nombre de socls afiliats a l'entitat, com està en aquest mo-
ment? 
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